
Rekommendation från styrelsen i BRF Gjuta angående motion om inköp av 
hjärtstartare 

Styrelsen i BRF Gjuta har mottagit motionen daterad 26e februari 2025, där det föreslås att 
föreningen avsätter medel för inköp av en hjärtstartare, samt att denna placeras i trapphus 3, 
Fernissagatan 12. 

Styrelsen uppskattar engagemanget i medlemmarnas säkerhet och välbefinnande. Vi är 
medvetna om vikten av att ha tillgång till livräddande utrustning i händelse av hjärtstopp. 

Efter noggrant övervägande har styrelsen dock beslutat att rekommendera att motionen inte 
bifalles. Detta beslut grundar sig på följande: 

● Befintlig hjärtstartare: I garaget finns en hjärtstartare tillgänglig som medlemmar i 
BRF Gjuta har tillgång till. Denna placering har valts för att säkerställa att den är 
lättillgänglig för alla medlemmar i fastigheten.Tagg behövs fortfarande för att komma 
in i garaget. 

● Tillgänglighet: Garaget är en central plats i fastigheten, och hjärtstartaren är tydligt 
skyltad och lätt att hitta. 

● Kostnadseffektivitet och Underhåll: Att investera i en hjärtstartare skulle innebära 
en betydande kostnad för föreningen, utan att nödvändigtvis öka tillgängligheten eller 
säkerheten avsevärt. Varje hjärtstartare behöver regelbundet underhåll. 

Räkneexempel investering av hjärtstartare (inkl. moms) 

Investering Uppskattat pris 

Fasta kostnader  

Hjärtstartare 13 000 kr - 30 000 kr 

Väggfäste 650 kr - 1 400 kr 

Summa fasta kostnader 13 650 kr - 31 400 kr 

Rörliga kostnader  

Elektroder 450 kr - 2 700 kr 

Batterier 270 kr - 5 600 kr 

12 månaders serviceavtal 800 kr - 3 400 kr  

Summa rörliga kostnader 1 520 kr - 11 700 kr 

Total Summa 15 170 kr - 43 100 kr 

 

 



Räkneexempel hyra en hjärtstartare - 12 månaders bindningstid (inkl. moms) 

Investering Uppskattat pris (per månad) 

Hjärtstartare 399 kr - 499 kr 

Total Summa per år 4 788 kr - 5 988 kr 

 

Styrelsen anser att den befintliga hjärtstartaren i garaget uppfyller medlemmarnas behov av 
livräddande utrustning. Vi kommer dock att fortsätta att utvärdera säkerhetsåtgärderna i 
föreningen och är öppna för att diskutera eventuella förbättringar i framtiden. 

Vi vill tacka motionären för att ha tagit upp denna viktiga fråga. 

 


